
P R O T O K Ó Ł   NR  1/06 

z posiedzenia Komisji Statutowej  

w dniu 18 grudnia 2006 roku 

 

 

 

 Pani Teresa Raczyńska - Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia 

posiedzenia i powitała członków Komisji. 

 

Lista obecności w załączeniu.  

 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy zaproponował następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Ukonstytuowanie się Komisji. 

2. Propozycja zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości diet dla Radnych. 

3. Plan pracy Komisji na 2007 r. 

4. Sprawy róŜne. 

 

Członkowie Komisji zaakceptowali zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 1. 

  Ukonstytuowanie się Komisji Statutowej 

 

Na Zastępcę Przewodniczącej Komisji zaproponowano Panią Annę Dziewanowską – 

wyraziła zgodę. 

Komisja przegłosowała propozycję: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Pani Anna Dziewanowska została wybrana jednogłośnie na Zastępcę Przewodniczącej 

Komisji. 

 

Na Sekretarza Komisji zaproponowano kandydaturę Pana Jarosława Raczyńskiego – 

wyraził zgodę. 

Komisja przegłosowała propozycję: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Pana Jarosława Raczyńskiego wybrano jednogłośnie na Sekretarza Komisji. 
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Ad. 2.   

  Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy poinformował – do 

końca 2004 r. Radni otrzymywali diety za udział w posiedzeniach. W 2004 r. Rada 

Gminy podjęła uchwałę sprawie ryczałtów dla Radnych, ta uchwała obowiązuje do 

dnia dzisiejszego. Do tej pory było tak, Ŝe kaŜdy z Radnych pracował w jednej lub 

dwóch Komisjach Rady Gminy. W obecnej kadencji jest taki przypadek, Ŝe jeden z 

Radnych nie pracuje w Ŝadnej z Komisji Rady Gminy. W związku z tym trzeba zrobić 

poprawkę w uchwale, aby moŜna realnie naliczać ryczałt.  

Zaproponował, aby dopisać w § 2 pkt. 4) o treści: „Pozostali Radni w kwocie ....   zł.” 

Ponadto są takie głosy, czy te ryczałty nie są za niskie? NaleŜy się nad tym 

zastanowić. 

 

Komisja proponuje podwyŜkę ryczałtów dla: 

1. Przewodniczącego Rady Gminy do 1.300 zł, 

2. Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do 650 zł, 

3. Przewodniczących Komisji do 380 zł, 

4. Radnych pracujących w dwóch Komisjach Rady Gminy do 330 zł, 

5. Radnych pracujących w jednej Komisji Rady Gminy 280 zł, 

6. Pozostali Radni w kwocie 230 zł. 

 

Propozycja będzie przedstawiona na pozostałych posiedzeniach Komisji. 

 

Ad. 3.   

 Komisja opracowała plan pracy na 2007 r. (w zał.). 

 

Ad. 4. 

  Sprawy róŜne. 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe trzeba 

zająć się poprawkami w Statucie Gminy, poniewaŜ nastąpiła zmiana przepisów i 

trzeba go zaktualizować.  

Jedna z takich poprawek będzie dotyczyła zmiany zapisu o utracie mandatu Radnego, 

w przypadku nie złoŜenia oświadczenia majątkowego przez Radnych w określonym 

terminie. 
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Następna zmiana – z tego względu, Ŝe duŜo obowiązków i pracy spoczywa na 

Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym Rady, potrzebny jest jeszcze jeden 

Wiceprzewodniczący Rady. RozwaŜaliśmy juŜ taką ewentualność w poprzedniej 

kadencji, ale było to juŜ pod koniec i nie chcieliśmy wprowadzać zmian. W ostatniej 

kadencji Rada Gminy podjęła 300 uchwał, trzeba je przygotować, przeanalizować, 

następują duŜe zmiany w przepisach prawnych. 

 

 

Wszystkie wnioski - Komisja proponuje podwyŜkę ryczałtów dla: 

1. Przewodniczącego Rady Gminy do 1.300 zł, 

2. Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do 650 zł, 

3. Przewodniczących Komisji do 380 zł, 

4. Radnych pracujących w dwóch Komisjach Rady Gminy do 330 zł, 

5. Radnych pracujących w jednej Komisji Rady Gminy 280 zł, 

6. Pozostali Radni w kwocie 230 zł. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Teresa Raczyńska 

 

 


